

Title (en)  
Knife holder.

Title (de)  
Messerhalter.

Title (fr)  
Porte-couteaux.

Publication  
**EP 0438969 A1 19910731 (DE)**

Application  
**EP 90810054 A 19900124**

Priority  
EP 90810054 A 19900124

Abstract (en)

The rectangular knife holder is injection-moulded from plastic in two equal halves and has on each of its long sides five continuous insertion slits (10) for large knives and on one front face seven insertion slits (3) for small knives. Each insertion slit is provided with two flexible parts (5;8,11), which are moulded in a single piece with the halves of the holder. The holder also has fixing holes (15). Such a holder can on the one hand be manufactured simply and economically, and on the other hand offers a secure and space-saving way of storing knives. <IMAGE>

Abstract (de)

Der rechteckige Messerhalter ist aus zwei gleichen Hälften aus Kunststoff gespritzt und weist an den Längsseiten je fünf durchgehende Einstekschlüsse (10) für grosse Messer und an einer Stirnseite sieben Einstekschlüsse (3) für kleine Messer auf. Jeder Einstekschlüssel ist mit zwei federnden Teilen (5;8,11) versehen, die einstückig mit den Halter-Hälften geformt werden. Außerdem weist der Halter Befestigungslöcher (15) auf. Ein solcher Halter kann einerseits einfach und wirtschaftlich hergestellt werden und bietet andererseits einen sicheren Halt für die platzsparende Aufbewahrung von Messern. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47G 21/14; A47J 47/16**

IPC 8 full level  
**A47B 81/04** (2006.01); **A47G 21/14** (2006.01); **A47J 47/16** (2006.01); **B26B 29/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47G 21/14** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3980608 A 19760914 - FALTERSACK EDWARD J
- [X] US 2826879 A 19580318 - EVANS ROBERT M
- [X] US 4575939 A 19860318 - BUCHTEL MICHAEL E [US]
- [X] US 1614342 A 19270111 - BLECKLEY FREDERICK W
- [X] US 1894974 A 19330124 - BLECKLEY FREDERICK W

Cited by

US5454534A; CN112155454A; US5772027A; EP0947149A1; EP3473140A1; CN109674369A; FR3072549A1; WO2011139007A1;  
WO03099081A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0438969 A1 19910731**; JP H04269909 A 19920925

DOCDB simple family (application)  
**EP 90810054 A 19900124**; JP 713191 A 19910124